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Pompgemaal Watermolen  -  Overdracht

Over het pompgemaal Watermolen stelde ik de minister in het verleden al verschillende 
schriftelijke vragen. In haar antwoord op de laatste, over de overdracht van het 
pompgemaal aan de Vlaamse Milieumaatschappij (nr. 778 van 16 juni 2017), gaf de 
minister onder meer het volgende mee:
“De voorbereiding van het dossier voor overdracht van het pompgemaal is lopende bij de 
dienst Vastgoedtransacties.”

1. Is de overdracht ondertussen gerealiseerd? Zo neen, wanneer zal dit gebeuren?

2. Is de pompcapaciteit van dit pompgemaal voldoende om bij hevige regenval en/of 
smeltende sneeuw het overtollige water weg te pompen?

3. Plant de minister een uitbreiding van de pompcapaciteit van het pompgemaal 
Watermolen? Zo ja, wanneer en hoeveel zal deze extra capaciteit bedragen? Zo 
neen, waarom niet?
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1. De overdracht is in voorbereiding. De bedoeling is om de overdracht in de loop van 
het voorjaar te finaliseren.

2. Voor het stroomgebied is een modelleringsstudie in opdracht van de provincie 
lopende. De bedoeling is om de verschillende mogelijke oplossingen door te rekenen, 
te dimensioneren en te evalueren.

3. Een uitbreiding van de pompcapaciteit is momenteel niet gepland. Het is evident dat 
gezocht wordt naar kostenefficiënte maatregelen. De verhoging van pompcapaciteit is 
een dure maatregel die bovendien ook veel energie vergt. Om de knelpunten inzake 
overstromingsschade in het stroomgebied, voornamelijk ter hoogte van de opwaartse 
trajecten, aan te pakken, lijkt het aangewezen om prioritair in te zetten op 
brongerichte en preventieve maatregelen. De resultaten van de modelleringsstudie 
worden hiervoor afgewacht.


